

EC/UE Declaration of Conformity

We, Metronic, declare, under our sole responsibility, that the products

*description : **1500mA Universal Power supply***

*model number : **395034 - 395036***

satisfy the essential requirements of the following European Directives:

- 2014/30/EU (ElectroMagnetic Compatibility)
- 2014/35/EU (low voltage)
- 2011/65/EU (Reduction of hazardous substances in EEE) modified by 2015/863/EU
- 2009/125/EC (Ecodesign) – 2019/1782 (no-load condition and average efficiency of external power supplies)

To this respect, the products have been tested and found compliant with the relevant section of the following standards

- EN 55032:2015+A11:2020
- EN 55035:2017 + A11:2020
- EN 61000-3-2:2019
- EN 61000-3-3:2013+A1:2019
- EN 62368-1:2014+A11:2017

Declaration CE/UE de Conformité

Nous, Metronic, déclarons sous notre propre responsabilité que les produits

*désignation : **Alimentation Universelle 1500mA***

*référence : **395034 - 395036***

satisfont aux exigences essentielles définies dans les directives suivantes

- 2014/30/UE (Compatibilité ElectroMagnétique)
- 2014/35/UE (basse tension)
- 2011/65/UE (limitation des substances dangereuses dans les EEE)
- 2009/125/CE (Ecoconception) - 2019/1782 (consommation hors charge au rendement moyen des alimentations externes)

A cet égard, les produits ont été testés et déclarés conformes aux parties pertinentes des normes citées ci-dessus

Fait à Tauxigny, le 24 mars 2022

Cyrille MAYOLLE
Directeur Général

